

Lebenslauf Gudrun Kollmitzer (Vice President Business & Digital Transformation, Division Fuels & Feedstock, OMV Downstream GmbH)

CV DE:

Gudrun Kollmitzer ist seit Jänner 2023 Vice President Business & Digital Transformation bei OMV Downstream GmbH, Division Fuels & Feedstock (F&F). Sie ist für die Entwicklung und Umsetzung der F&F Strategie verantwortlich, welche auch eine Wasserstoffstrategie beinhaltet.

Gudrun Kollmitzer studierte Technische Mathematik an der Technischen Universität Wien und schloss 2016 einen MBA in Energy Management ab. Sie begann ihre berufliche Laufbahn bei Accenture und SAP und kam 2007 als Service Manager SAP zu OMV Solutions. Vor mehr als 12 Jahren wechselte sie in den Bereich OMV Refining & Marketing und war damals vor allem am Aufbau des Teams für kurzfristige Optimierung beteiligt. Ab 2014 zeichnete sie für mehrere Department Manager-Positionen in den Bereichen Supply, Primary Logistics, Origination & Feedstock und Market Analyses verantwortlich. 2019 übernahm sie die Position Head of Department Bio & Feedstock und im Juni 2022 die Funktion Vice President New Business Implementation.

CV EN:

Gudrun Kollmitzer is Vice President Business & Digital Transformation at OMV Downstream GmbH, Division Fuels & Feedstock, since January 2023. She is responsible for the development and implementation of the F&F strategy, which also includes a hydrogen strategy.

Gudrun Kollmitzer studied Technical Mathematics at the Vienna University of Technology and completed an MBA in Energy Management in 2016. She started her professional career at Accenture and SAP and joined OMV Solutions in 2007 as Service Manager SAP. More than 12 years ago she moved to the OMV Refining and Marketing when she was mainly involved in founding the short-term optimization team. From 2014 she held several Department Manager positions in Supply, Primary Logistics, Origination & Feedstock and Market Analyses. In 2019 she took over as Head of Department for Bio & Feedstock and in June 2022 she became Vice President New Business Implementation.